
 

PARAISTEN UNGDOMSFULLMÄKTIGE  

PROTOKOLL  27.2. 2025 KLO 15.06  
PARGAS STADSHUS, MÖTESRUMMET SKANSEN  

 

Närvarande:   

Leo Waldén, viceorförande  Sarlinska skolan 

Vilma Rantapaju  Sarlinska skolan 

Ellen Kumlander Paraistenseudun koulu 

Ina Pohjakallio Kyrkbackens skola 

Thea Bäckman (meet)  Skärgårdshavets skola  

Casimir Rajakangas (meet)  Ulkosaariston koulu 

Fanny Björklund (meet)  Iniö skola  

Matilda Ström (meet)  Pargas svenska gymnasium 

  

Tove Dahlén   Handledare och sekreterare 

Alexandra Tuominen  Handledare 

 

§ 1 Mötet öppnas  

Ordinarie ordförande är förhindrad till möte.  
Vice ordförande öppnade mötet kl. 15.06 

   

§ 2 Sammanträdets lagenliga sammankallande och beslutförhet 

 Mötet är lagenligt sammankallat och beslutsför 

 

§ 3 Godkännande av föredragningslistan  
Föredragningslistan godkännes 

 

§ 4 Val av två rösträknare och protokolljusterare för mötet 

 Förslag; Vilma Rantapaju och Ina Pohjankallio 

 Förslaget godkännes 



 

§ 5 Aktuellt från alla skolor 
 

Vad är på gång i skolorna, finns det något som elevkåren vill att 
ungdomsfullmäktige tar upp och behandlar.  
 
Sarlinska skolan – Vänbalen innan sportlovet och nu funderar elevkåren på påsk 
eller vappen evenemang. 

Kyrkbackens skola – på vändagen hade vi ett litet Vändagsprogram.  

Paraistenseudun –  

Pargas svenska gymnasium – treorna gått över till läsning. Skall skicka en 
caravan till Ukraina, mål är att samla in 25 000€ så att de kan sända en ambulans. 
Ett samarbete mellan Axxell och Lukkio. 

Föreläsning med PSG och Axxell om droger, erfarnehetsexpert på plats och 
berättat.  

Paraisten lukio – Ingen på plats 

Skärgårdshavets skola – hade vändagsprogram. Åk 9 har nu prao. 

Ulkosaariston koulu – Inget speciellt 

Iniö skola – ingen på plats 

Axxell – Ingen på plats 

 
§ 6 Ungdomsfullmäktige 2025 
 Ungdomsfullmäktiges sista tid i mandatperioden är inne, nuvarande 

mandatperiod tar slut 30.9.2025. 
 Vilka frågor vill ungdomsfullmäktige jobba med under våren 2025? 
 Ungdomsfullmäktige vill uppmärksamma olika områden i staden, som man bör 

göra något åt. Till nästa möte samlar alla medlemmar information om sådana 
platser i sin kommundel,  

 Information om projekt som nu är på gång i staden, där ungdomsfullmäktige skall 
vara aktiva. Handledare Dahlén försöker få svar från stadens nyckelpersoner.  

 Ungas stöd och hjälp; Mera info om var unga kan få stöd och hjälp.  
   
 Hur skall ungdomar veta om att ungdomsfullmäktige finns och vad uppgiften är? 
 Ungdomsfullmäktige gör en reklamfilm som kan spridas. Där det kommer fram att 

ungdomsfullmäktige är ungdomarnas röst i staden, att ungdomsfullmäktige är 
med och påverkar och ger utlåtande om saker i staden. Att vi samarbetar med 
andra påverkningsorgan och att vi har representanter i nämnder och 
arbetsgrupper.  

  
 En annons där det kommer info om vem, var och hur man kan kontakta 

ungdomsfullmäktige. 



 Ungdomsfullmäktige vill skapa ett evenemang av unga för unga. Till nästa möte få 
idéer av elevkårer, vänner och andra ungdomar. Hurudant evenemang skulle det 
kunna vara?  
 

§ 7  Aktuella frågor 

  Aftonskolan den 27.1. om stadens tillväxtprogram. De ungdomarna som deltog i 
aftonskolan berättade om tillfället. Vänd på tratten! betyder att vi måste vända 
trenden på åldersstrukturen eller iallafall göra den mera jämn.  

 

§ 8 Övriga ärenden 

Svara på enkätförfrågan av Yle, angående ungdomsfullmäktiges aktivitet i 
kommunen, beslutsfattande och rätt till närvaro i stadens olika organ och 
arbetsgrupper.  

  

§ 9 Nästa möte  

 Måndagen den 31.3 kl 15.00 

  

§ 10 Mötet avslutas 

 Ordförande avslutade mötet kl. 16.27 

 

 


